
F I V E  E C O N O M I C  R E C I P E S  F O R  K E T O  D I E T
A N D  L Y N C H B O X  

Ingredients

Fat mold animal obesity

ادوص غنيكيب

black pepper

salt

100 g qashqwan cheese

1/4 cup green onions

Half a red pepper

1/2 green pepper

3 chopped mushrooms

3 eggs

Recipe 5:

Baking Soda

black pepper

salt

10 black olives

100 g insoluble white cheese

2 eggs

Recipe 4:

Three cubes of qashqwan cheese or mozzarella

Baking Soda

black pepper

salt

75 g chicken lanchon

75 g lanchon turkey

2 eggs

Recipe 3:

Baking Soda

black pepper

salt

Half an onion.

1/4 carrot

Zucchini

2 eggs



C H E F  O M A R

Bon Apetit!

Ingredients

The second recipe:

Baking Soda

black pepper

salt

1/4 cup green onions

1/2 cup parsley

3 eggs

Recipe 1:

Directions

The first recipe: In a bowl, put parsley, green onions, eggs, salt, black pepper and baking soda, then mix the
ingredients together, after that we pour this mixture into the cupcake molds with buttering these molds beforehand.
The second recipe: In a bowl, put grated zucchini, grated carrots, chopped onions, and also add eggs, salt and black
pepper, then mix the ingredients together and finally add baking soda and mix. After that, we pour the mixture into
the cupcake molds, buttering these molds beforehand. The third recipe: In a bowl, put chopped turkey luncheon,
chopped chicken luncheon, salt, black pepper and eggs, then mix well and finally add baking soda, after that we
pour the mixture into the cupcake molds with buttering these molds beforehand. 

فيضن كلذ دعب .طلخنو ادوص غنيكيب فيضن مث اهضعب عم تانوكملا طلخب موقن حلمو ضيب ،دوسا نوتيز ،اضيب ةنبح عضن ءاعو يف :ةعبارلا ةفصولا
ةرارح ةجرد ىلع نرفلا يف كيك بكلا بلاوق عضوب موقن كلذ دعب .اقبسم ةدبزلاب بلاوقلا هذه نهد عم كيك بكلا بلاوق يف طيلخلا بكسن

مث لايلق رضخلأا لصبلا يلقب موقن .رضخأ لصبو ةنمس عضن رانلا ىلع ةلاقم يف :ةسماخلا ةفصولا .قياقد رشعو سمخ نيب حوارتت ةدمل  200
نم تاورضخلا هذه ةلازإب موقن كلذ دعب .اهضعب عم تانوكملا هذه يلقب موقن ،عطقم رطفو ةعطقم ارمح ةلفيلف ،ةعطقم ارضخ ةلفيلف فيضن
يف قوفخملا ضيبلا بكسب موقن كلذ دعب ،اهضعب عم تانوكملا طلخب موقن مث ادوص غنيكيبو دوسا لفلف ،حلم ،ضيب عضن ةيدبز يف .ةلاقملا ىلع
ىتح لايق هكرتنو ويديفلا يف نيبم وه امك ضيبلا يوطب موقنو ضيبلا قوف ناوقشقلا ةنبجو راضخلا فيضن مث جضني ىتح هكرتنو رانلا ىلع ةلاقم

 .ميدقتلل ازهاج حبصي اذكهو ةنبجلا بوذت
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